
 

 

 

 

Interpellation om vatten och avlopp till ordförande i 
samhällsbyggnadsnämnden Sandra Eliasson. 

Det befintliga reningsverket räcker inte till på sikt därför tog samhällsbyggnadsförvaltningen in 
konsulter för att utreda framtidens reningsverk. Konsulterna tog fram ett PM Framtida 
spillvattenrening i Bollebygd, 20170203 som innebar några alternativ varav Gryaab var ett. 

Motivering till varför förvaltningen föreslår anslutning till Ryaverket: Det är många aspekter som 
behöver beaktas då alternativen utvärderas. Förvaltningen har studerat alternativen och kommit 
fram till att förvaltningens förslag till beslut innebär att ansöka om delägarskap i Gryaab för att kunna 
ansluta spillvatten till deras reningsverk Ryaverket i Göteborg. Gryaab AB är ett regionalt aktiebolag 
som ägs av kommunerna Ale, Göteborg, Härryda, Kungälv, Lerum, Mölndal och Partille. Göteborgs 
stad är den största ägaren med cirka 71 procent. Ryaverket är Nordens största reningsverk och det 
renade vattnet släpps ut i Göta älv nära havet. 

20170427 tog ett enigt kommunfullmäktige ett beslut att ansöka om medlemskap i Gryaab. 

20180913 tog ett enigt kommunfullmäktige ett beslut att ingå aktieägaravtal med Gryaab. 

Vad har då hänt i frågan sedan beslutet därför undrar jag: 

 

Hur många hushåll kan vi ansluta till nuvarande reningsverk i Bollebygds tätort? 

När går dispensen ut? 

Går det att förlänga dispensen? 

När i tid kan vi ansluta till Gryaab? 

Vad har gjorts för att påskynda anslutningen mot Gryaab?   

 

Olsfors 210309 

Lars-Erik Olsson socialdemokraterna 

 
 

 

 


